
ستارگان دشتستان
به لیگ برتر هندبال بازگشت

تیم هندبال ستارگان دشتستان به رقابت های لیگ برتر 
باشگاه های کشور بازگشت. 

مرحله اول لیگ برتر هندبال به میزبانی تهران به صورت 
متمرکز برگزار شد. تیم ستارگان دشتستان در مرحله اول 
حضور نداش��ت و اعلام شد این تیم به دلیل مثبت شدن 
تست کرونای نیمی از اعضایش این تصمیم را گرفته است. 
جلسه کمیته انضباطی فدراسیون درباره تعیین وضعیت 
تیم ستارگان دشتستان بوشهر روز سه شنبه 29 مهرماه در 
محل فدراسیون برگزار شد و در نهایت مستندات مسؤولان 
این تیم مورد تایید قرار گرفت و مقرر شد این تیم به لیگ 

برتر اضافه شود. 
سی و سومین دوره لیگ برتر هندبال مردان از 19 مهرماه 
با حضور 12 تیم آغاز شد. این مسابقات قرار است در 6 روز 
به صورت متمرکز و به میزبانی تهران در سالن شهید سردار 

سلیمانی برگزار شود. 
تیم س��تارگان دشتستان در گروه اول این مسابقات با 
تیم های پرسپولیس بهبهان، نیروی زمینی، شهید شاملی 
کازرون، پ��اس ناجای قم، ذوب آهن اصفهان و نفت و گاز 

گچساران همگروه است.

حضور کورش باقری در جلسه شورای 
عالی مشورتی فدراسیون وزنه برداری

روز گذشته نخستین جلس��ه شورای عالی مشورتی 
فدراسیون وزنه برداری برگزار شد.

به گ��زارش »وطن امروز« به نق��ل از روابط عمومی 
فدراس��یون وزنه برداری، روز گذشته جلسه شورای عالی 
مش��ورتی فدراس��یون وزنه برداری در محل فدراسیون 
برگزار شد. در این نشس��ت علی مرادی )رئیس(، داوود 
باقری )نایب رئیس(، محسن بیرانوند )دبیر(، محمدحسین 
برخواه )سرمربی تیم ملی(، محمدرضا کاظمی نژاد )دبیر 
شورا(، همایون بسطامی )رئیس کمیته فنی(، کورش باقری 
)قهرمان جهان و سرمربی سابق تیم ملی(، مهران رئیسی 
)رئیس کمیته استان ها( و محسن جلیلی )رئیس کمیته 

مسابقات( حضور داشتند. 
در این جلس��ه درباره کم و کیف برگزاری اردوی تیم 
 ملی بزرگس��الان و شرایط آن بحث و تبادل نظر شد که 
تاکید ویژه نشس��ت بر رعایت استانداردهای بهداشتی و 
پروتکل های ابلاغی از سوی نهادهای ذی ربط جهت حفظ 

سلامتی اعضای حاضر در این اردوها بود. 

آنسو فاتی:
آرزوی بازی در ال کلاسیکو را دارم

 آنسو فاتی پس از گلزنی در لیگ قهرمانان اروپا ضمن 
تمجید از مسی، از آرزوی بازی در ال کلاسیکو سخن گفت. 
ش��امگاه سه شنبه بارس��لونا در نخستین بازی فصل 
جدید لیگ قهرمانان اروپا مقابل فرانس واروش مجارستان 
به برتری 5 بر یک رسید. گل دوم این تیم را آنسو فاتی 
به ثمر رساند و توانست رکوردزنی کند. فاتی به نخستین 
بازیکن زیر 18 سال بدل شد که در لیگ قهرمانان اروپا 

بیش از یک گل به ثمر می رساند. 
ستاره بارسلونا پس از درخشش در اروپا گفت:  اینکه 
ما همه کارمان را بخوبی انجام می دهیم برای تیم خیلی 
خوب است و باعث می شود پیشرفت کنیم. همه ما باید 
تلاش کنیم، سخت کار کنیم و با پیشرفت ایده های مربی 

را عملی کنیم. 
وی ادامه داد: ما خیلی خوشحالیم که مسی را داریم. 
می توانم از بهترین بازیکن دنیا یاد بگیرم. آرزوی بازی در 

ال کلاسیکو را دارم و امیدوارم بتوانم بازی کنم. 
آنسو فاتی گفت: هم تیمی هایم در بارسا کمک می کنند 
که راحت گل بزنم. دی یونگ یک پاس عالی داد که من 

فقط نیاز داشتم با یک ضربه کوچک آن را گل کنم. 
ستاره بارسلونا درباره شادی پس از گلش نیز گفت: گلم 

را به دختر برادرم تقدیم کردم. 

مربی مستعفی استقلال: با طرز فکر 
برخی افراد نتوانستم کنار بیایم

مربی بدنساز مس��تعفی تیم فوتبال استقلال گفت: 
متاسفانه با طرز فکر برخی افراد در استقلال نتوانستم کنار 

بیایم و به همین خاطر از این تیم جدا شدم. 
مسعود مؤمنی با اشاره به کناره گیری اش از کادر فنی 
استقلال گفت: من در تیم های زیادی کار کرده ام و در 
س��وپرلیگ ترکیه و تیم آنالیا اسپور هم مربی بدنساز 
بودم. در تیم های پیکان، پرسپولیس و صبا هم سابقه 
کار دارم اما بس��تر را برای ادامه همکاری با اس��تقلال 

فراهم ندیدم. 
وی درباره دلایل جدایی اش تصریح کرد: متاس��فانه 
افرادی اطراف تیم حضور داشتند که ذهنیت لیگ 2 دارند. 
در این شرایط کار کردن سخت است. در این شرایط هم 
دیدم که اگر هر چه زودتر بروم بهتر است. آنها هم دنبال 
افرادی بروند که بزرگ باشند اما در مجموع برای استقلال 
آرزوی موفقیت می کنم. آقایان بروند دنبال افرادی که طرز 

فکرشان با آنها می خواند. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
همچنین ضمانت های اجرایی ای در این 
طرح دیده شده است که مانع فرار کارفرمایان از اجرای قانون خواهد 
شد؛ به عبارت دقیق تر،  هیچ مدیر یا فردی نمی تواند از اجرای این 

قانون سر باز زند. 
برای تامین بار مالی طرح نیز پیش بینی هایی صورت گرفته است 

تا مشکلات مالی مانع ایجاد خلل در اجرای طرح نشود. 
بحمدالله معاون پارلمانی رئیس جمهور در نامه ای که خطاب به 
آقای جهانگیری، معاون اول رئیس جمهور نوشت به 7 دلیل از طرح 
دفاع کرده و از دولت خواسته منابع مالی طرح حتما تامین شود. 
رئیس جمهور هم در بودجه 1400 پیش بینی کرد که سیاست های 
جمعیتی و حمایت از خانواده لحاظ شود. در واقع یک طرح محدود 
7 ساله طراحی شده است که ان شاءالله 2 سال آن در برنامه ششم 

توسعه و 5 سال آن در برنامه هفتم توسعه محقق خواهد شد. 

این طرح از طرح های خوب برای حمایت از خانواده و جمعیت 
است و به نظر می رسد بهترین یادگار مجلس یازدهم برای مردم 

خواهد بود. 
متاس��فانه طبق برآوردهای بین المللی، ایران تا 30 سال دیگر 
پیرترین کشور دنیا خواهد شد. مساله پیری جمعیت خسارت های 
فراوانی را به کشور خواهد زد به طوری که امروز پیش لرزه های آن 
را در صندوق های بازنشستگی کشور و حقوق بازنشستگان شاهد 

هستیم و این مشکل روز به روز در حال افزایش است. 
پیری جمعیت مساله خطرناکی است که کشور را تهدید می کند. 
دلخوشی متخصصان جمعیت این بود که دوران باروری متولدان 
دهه 60 می تواند رشد جمعیت را جبران کند، زیرا متولدان دهه 

60 فراوانی زیادی را در کش��ور ش��امل می شوند اما متاسفانه در 
طول 7 سال گذشته شاهد بودیم هر سال تعداد موالید در کشور 
کاهش یافته است؛ سال 98 نسبت به سال قبل از آن، 150 هزار 
تولد کمتر داشتیم و هر چقدر جلوتر می رویم این رشد جمعیت 
کمتر می شود، در حالی که دوران باروری متولدان دهه 60 را سپری 
می کنیم و دوره بعد که شامل متولدان دهه 70 خواهد بود به مراتب 

آمار کاهش خواهد یافت. 
تنها 5 س��ال فرصت داریم تا تاخیر جمعیتی را جبران کنیم 
در غیر این صورت در آینده مشکلات شدیدی در کشور به خاطر 

کمبود نیروی جوان خواهیم داشت. 
مانند ترسالی و خشکسالی؛ زمانی که در خشکسالی هستیم 

متوجه ترسالی نخواهیم بود، مثلا در کنار رودخانه ها خانه سازی 
می کنیم غافل از اینکه ممکن است در دوران ترسالی این خانه ها 

گرفتار سیل شود. 
در حال حاضر جوانان کشور ما زیاد هستند و بخشی هم بیکارند 
اما در چند سال آینده به یکباره مساله برعکس خواهد شد و بشدت 
با کاهش نیروی جوان که پیشرفت علمی و خلاقیت کشور برعهده 
آنهاس��ت رو به رو خواهیم ش��د و از سوی دیگر کهنسالان کشور 
افزای��ش خواهند یافت که در این صورت هم حمایت مالی و هم 

نگهداری آنها با مشکلات فراوانی رو به رو خواهد شد. 
نسل جوان امروز در سال های آینده وارد دوره کهنسالی خواهد 
شد و این کهنسالی بسیار دشوار است چون جوانانی نداریم که بتوانند 
ضمن پشتیبانی و حمایت عاطفی از آنها با فعالیت های اقتصادی 

هزینه دوران کهنسالی این جمعیت بالا را تامین کنند. 
* نماینده اصفهان در مجلس

دهه شصتی ها کهنسالی دشواری خواهند داشت

نیکبخت: قهرمانی استقلال غیرممکن نیست
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: استقلال در این فصل کار سختی برای قهرمانی پیش رو دارد اما غیرممکن نیست. علیرضا واحدی نیکبخت 
افزود: محمود فکری، کاپیتان استقلال بوده و در این برهه حضور او به عنوان سرمربی، انتخاب خوبی برای استقلال محسوب می شود. پیشکسوت 
استقلال خاطرنشان کرد: اینکه افراد زیادی در کادر فنی استقلال حضور دارند اتفاق بدی نیست، چرا که وظایف هر کدام از آنها تعریف شده است. 

رحمان رضایی در گفت و گو با یک سایت 
ایتالیایی درباره شرایط مربیگری در ایران، 
خاطره هایش در ایتالیا و سبک مربیگری  در سری  آ صحبت کرد. 
وی که س��ال ها پیش از ذوب آهن لژیونر ش��د و 7 فصل در 
سری  آ ایتالیا بازی کرد، اکنون به سرمربیگری ذوب آهن رسیده 
و می خواهد خود را در لیگ برتر محک بزند. او از 2001 تا 2008 

)1380 تا 1387( در ایتالیا بازی کرد. 
رحمان رضایی در پروجیا 40 بازی، در مس��ینا 108 بازی و 
در لیورنو 21 بازی به ثبت رسانده است. در کل این 7 سال او به 

عنوان مدافع توانست 8 گل به ثمر برساند. 
سایت توتو مرکاتو ایتالیا با رحمان رضایی، مدافع سال های 

گذشته سری  آ مصاحبه ای انجام داده. 
***

رحم��ان رضای��ی را که یادتان هس��ت؟ او اکنون 45س��اله 
ش��ده! رضایی تقریبا 20 سال پیش وارد فوتبال ایتالیا و حامل 
استاندارد فوتبال ایران در ایتالیا شد. یک دفاع  تنومند به مانند 
 شخصیت »راکی« که موقعیت های آنچنانی به حریفان نمی داد.
وی 7 سال در سری  آ بازی کرد. او در مصاحبه ای همچنان عنوان 
کرده رابطه ای عمیق با ایتالیایی ها دارد و از گذشته و هدف های 

آینده اش سخن می گوید. 
  رحمان رضایی، این روزها چه کار می کنی؟

من در ایران سرمربی باشگاه ذوب آهن هستم که در لیگ برتر 
بازی می کند. پس از اتمام فوتبالم در ایتالیا در سال 2008، به 
وطنم ایران بازگشتم و برای پرسپولیس بازی کردم. سپس به قطر 
رفتم و دوباره به ایران بازگشتم و فوتبالم را در کشورم به پایان 
رساندم. پس از 5 سال دوران مربیگری  ام را با دستیاری در یکی 
از تیم های ایرانی آغاز کردم و سپس فرصتی برای من پیش آمد 
تا به سرمربیگری در لیگ دسته 2 بپردازم. اکنون آماده ام تا این 

فصل را بخوبی آغاز کنم. 
  با سمت جدیدی که به دست آوردی، چه احساسی داری؟

احساس خیلی خوبی دارم،  برنامه ریزی کرده ام که در این لیگ 

خوب ظاهر شوم. می خواهم این 
فصل تجربه کسب کنم و سپس، 
پس از چند سال دوباره به ایتالیا 
برای مربیگری بازگردم. خیلی 
خوب خواهد شد در دسته سوم 
ایتالیا مربیگری کنم ولی همه 
چیز به این سال ها وابسته است. 
  س�طح فوتبال ایران چگونه 

است؟
فوتبال در سطح اول ایران بد نیست. به عنوان مثال پرسپولیس 
امسال به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسید و این نشان می دهد 

فوتبال در حال پیشرفت است. 
  تو به پروجیا با علی  سامره آمدی و با او بر سر نخستین ایرانی 

در سری  آ رقابت کردی. 
علی سامره مرا فریب داد و 2 ماه پیش از من به ایتالیا آمد 

)به شوخی(
  چه خاطره ای به عنوان فوتبالیست در ایتالیا داری؟

تجربه های عالی با سال های بسیار خوب داشتم. من به عنوان 
یک فوتبالیست در زمین واقعا لذت می بردم. خانه ای هم در شهر 
ترویسو دارم و به خاطر همین بعضی اوقات هم به ایتالیا می آیم. 
  تو برای پروجیا، مس�ینا و لیورنو در ایتالیا بازی کردی، چرا 

خانه ای در ترویسو داری؟
پدر همس��رم ابتدا پروجیا بود، سپس به ترویسو نقل مکان 
کرد و از سال 2006 ما معمولا برای دیدار آنها به آنجا می رویم. 
من هم اکنون پاسپورت ایتالیایی هم دارم، همسرم هم از شهر 
آسیسی است. فرزندم در شهر ترویسو به دنیا آمد. شهر زیبایی 

است و ما خیلی آنجا را دوست داریم. 

  چرا هیچ وقت برای ترویسو 
بازی نکردی؟

آنه��ا تیم��ی در س��ری  آ 
نداشتند، زمان کوتاهی به سری 
 ب رس��یدند ولی من همچنان 
س��عی داش��تم که در بالاترین 

سطح بازی کنم. 
  با توجه به گس�ترش بیماری 
کرون�ا، وضعیت کش�ور ش�ما 

چگونه است؟
ش��رایط دوباره بدتر شده، بیمارستان ها پر است و تنها برای 
چند روز مردم در خانه ها ماندند. ما دوباره به ش��رایط کرونا در 
ماه های فوریه و مارس )اسفند و فروردین( بازگشتیم اما هر هفته 
تست کرونا می دهیم. مراقب هستیم، درهای هتل بسته است 
و اجازه نداریم در هتل راه برویم. همه چیز تحت کنترل است 

و خوشبختانه تاکنون بازیکنی از میان ما کرونا نگرفته است. 
  آیا احتمالی برای لغو مسابقات در آنجا هست؟

خیر! خطری از این بابت نیست. 
  چگونه به ایتالیا رسیدی؟

ببینید! همه چیز دست سرنوشت است. در حالی که من ذاتا 
یک مهاجم بودم اما یک سال در خط دفاع بازی کردم. سپس 
از سوی بلاژویچ، سرمربی تیم  ملی ایران، فرا خوانده شدم و در 
بازی ایران و عربستان بازی کردم. آنجا چند مدیر پروجیا حضور 
داش��تند و 2 بازیکن را خواس��تند که ملاقات داشته باشند. در 

آخرین ملاقات آنها به خانه من آمدند. 
  چه خاطره ای از پروجیا داری؟

آنج��ا بازیکنی بود به نام آلس��اندرو که خیلی خوب بود و با 

بازیکنان خارجی نیز دوست و رفیق بود. 
  در پروجی�ای آن زمان بازیکن کره ای »آن یونگ هوان« نیز 

حضور داشت؛ بازیکنی که کابوس ایتالیایی ها شد. 
من آن گل در جام جهانی 2002 مقابل ایتالیا را به یاد دارم. 
یادم هس��ت که گوچی بسیار عصبانی شد)با خنده(. »آن« به 
ایتالیایی صحبت نمی کرد و چند کلمه ای هم انگلیسی بیشتر 
بلد نبود ولی خوشبختانه من کمی انگلیسی بلد بودم و سریعا 
ایتالیایی یاد گرفتم و پس از 2 سال کاملا زبان را خوب بلد شدم. 

  در کجا و در کدام تیم بهترین حس را به دست آوردی؟
در مسینا زمانی که گل صعود به سری آ را زدم. خیلی وقت 
بود این تیم به لیگ سطح اول صعود نکرده بود. مردم با احساس 
 فراوان به س��مت من می آمدند و به همین علت حس بهتری

نسبت به بازی در پروجیا و لیورنو داشتم. 
  به عنوان یک مربی چقدر از تجربه هایی که در ایتالیا کسب 

کردی را در کارت استفاده می کنی؟
م��ن کام��لا از فوتبال ایتالیا تاثیرپذیر هس��تم. بس��یار به 
تاکتیک های ایتالیا معتقدم و سعی دارم بیشتر هم یاد بگیرم. من 
سبک آنچلوتی را دوست دارم و همچنین آنتونیو کنته و آلگری. 
سیس��تم مورد علاقه من هم 1-3-2-4 است و برخی اوقات از 

سیستم های 2-4-4 و 1-4-1-4 استفاده می کنم. 
  آیا هنوز هم سری  آ را دنبال می کنی؟

فوتبال ایتالیا بس��یار محبوب، زیبا و هیجان انگیز است؛ بله 
دنبال می کنم. در دهه گذشته یوونتوس یک قدرت بلامنازع بود 
و این اتفاق خوبی نیست. اکنون البته اوضاع تغییر کرده است. 

  ب�ه عن�وان ی�ک ایران�ی؛ ای�ن درس�ت اس�ت ک�ه داربی
استقلال - پرسپولیس هیجان انگیزترین داربی دنیاست؟

بدون تردید بازی استقلال- پرسپولیس جزو محبوب ترین 
داربی های دنیاست. تهران 15 میلیون نفر جمعیت دارد و این 
شهر بین 2 تیم تقسیم شده است. در کل ایران پرسپولیس 30 
میلیون طرفدار دارد و استقلال هم 25 میلیون که در استادیوم 

100 هزار نفری در داربی حاضر می شوند.

رحمان رضایی:

سبک آنچلوتی، کنته و آلگری را دوست دارم
گفتوگو

نگاه

یکی از خواس��ته های مهم هواداران و پیشکسوتان استقلال در 
دیدار با نمایندگان مجلس و وزارت ورزش، تعیین تکلیف مدیریت 
باشگاه و مشخص کردن مدیرعامل بود که این خواسته در کنار باز 
شدن پنجره نقل و انتقالات و برکناری رئیس هیأت مدیره، از جمله 
محورهای مهم درخواست های هواداران و پیشکسوتان استقلال بود 
که مورد توجه نمایندگان مجلس قرار گرفت. هیأت مدیره استقلال 
که در حال حاضر با خلیل زاده، زبده شیرکوهی، عبدیان و نظری 
عملا 4 عضو دارد، باید هر چه سریع تر به تعهداتی که دارد عمل 
کند تا وزیر ورزش و جوانان تا حدودی از زیر فشار هواداران استقلال 
خارج شود. این هیأت مدیره باید در مدتی کوتاه مدیرعامل قانونی 
استقلال را مشخص کند و برای این منظور گزینه های خیلی زیادی 
هم مطرح نیست. البته برخی افراد شهرت طلب هم تلاش کرده اند در 
این مدت با مطرح کردن اسم خود در رسانه ها از کنار نام استقلال 
اعتباری برای خودشان دست و پا کنند اما بعید است کارنامه آنها 
در حدی باشد که بتوان به عنوان نامزد مدیرعاملی هم از آنها نام برد. 

اسماعیل خلیل زاده گزینه نخست ■
رئیس کنونی هیأت مدیره استقلال با وجود سوابق طولانی 
و تجربه فراوان در شغل های دیگرش، در حوزه ورزش، فوتبال 
و اس��تقلال سوابق طولانی ندارد. وی که در مقطعی بین کنار 
رفتن فتحی و انتخاب سعادتمند، سرپرستی باشگاه را هم بر عهده 
داش��ت، در معادلات تعیین کننده یکی دو سال اخیر استقلال 
نقش مهمی داشته است. او از اقبال عمومی خوبی نزد هواداران 
برخوردار نیست. حتی یکی از مطالبات هواداران و پیشکسوتان 
استقلال که نزد نمایندگان مجلس و نمایندگان وزارت ورزش 
مطرح شد، کنار رفتن وی از ریاست هیأت مدیره بود. شم بالای 
اقتصادی، ارتباط حسنه و دوستی نزدیک با وزارت ورزش- که 
می تواند حمایت مستقیم وزارت را در پی داشته باشد- و نفوذ 
فراوان او نزد اعضای هیأت مدیره از ویژگی های مثبت خلیل زاده 
به شمار می آید. پایگاه ضعیف او نزد هواداران و رسانه ها، رویکرد 
منفی فضای مجازی، ابهام در سفر وی به قطر، نخستین کارگزار 
اس��تقلال و پول های قرضی از س��وی اعضای هیأت مدیره در 
زمان سرپرس��تی وی را می توان نقاط ضعف وی دانست. شاید 
پست های سازمانی و مدیریتی دولتی وی در اتاق تعاون کشور و 

اتاق تعاون تهران نیز مانع قانونی بر سر راه مدیرعاملی خلیل زاده 
در استقلال باشد. 

دورخیز مهدی عبدیان ■
عبدیان که از مردان اقتصادی هیأت مدیره اس��ت و ورود او به 
هیأت مدیره آبی ها با پرداخت مبلغی به عنوان کمک به باشگاه همراه 
شد، به دلیل فعالیت در نقل و انتقالات استقلال، انجام مصاحبه ها 
و انتشار پست ها و استوری های هواداری در صفحه شخصی اش و 
داشتن پایگاه رسانه ای بین اصحاب رسانه حوزه استقلال، از اقبال 
عمومی نزد هواداران برخوردار است. عبدیان جوان، پرانرژی، دارای 
ارتباط حس��نه با رئیس هیأت مدیره و دارای روابط و ظرفیت های 
اقتصادی، فرهنگی و رسانه ای مناسب است که می تواند در چنین 
شرایطی کمک حال باشگاه باشد. وی اما از تجربه کافی برای مدیریت 
در چنین باشگاه بزرگی آن هم در این شرایط بحرانی برخوردار نیست 
و در صورت انتخاب به عنوان مدیرعامل باشگاه باید از مشاوران و 
معاونان باتجربه و خبره به منظور بهره وری بالاتر استفاده کند. عبدیان 
با رفتارهای هیجانی و فعالیت در فضای مجازی بر پایه عش��ق به 
استقلال و تعصب به این تیم توانسته نزد هواداران باشگاه جایگاه 
خوبی برای خود ایجاد کند. درباره نامه احساسی وی به رئیس قوه 
 قضائیه نظرات دو گانه ای مطرح است. گروهی معتقدند او کار درستی 
کرده و وقتی از وزارت ورزش و دولت نا امید شده به دستگاه قضایی 
متوس��ل شده اس��ت و گروهی دیگر معتقدند این عمل او اشتباه 
بوده و نباید مشکلات فوتبالی را به دستگاه قضایی می کشید و این 
عمل با روح فوتبال و قوانین فیفا منافات دارد. وی در بین هواداران 
استقلال به عنوان کسی که از گذشته به این باشگاه علاقه مند است 
شهرت دارد و اگر قرار باشد مدیرعامل بعدی استقلال از بین اعضای 
هیأت مدیره انتخاب شود او دارای بیشترین شانس است، بویژه که از 
هماهنگی بالا با سایر اعضای هیأت مدیره برخوردار است و حمایت 
کامل اسماعیل خلیل زاده، رئیس بانفوذ هیأت مدیره را نیز با خود به 
همراه دارد. یکی از مشکلات سر راه مدیرعاملی عبدیان، مدیرعاملی 
او در کارخانه های صنعتی است که با مدیرعاملی همزمان در باشگاه 

استقلال منافات دارد. 
مهدی نوروزی کم  نام و نشان ■

نوروزی مدیری اقتصادی و حدودا 40 ساله است که نخستین 

حضورش در مدیریت ورزش��ی را همزمان با حضور سعادتمند در 
اس��تقلال تجربه کرد. مهدی نوروزی با برخورداری از ظرفیت های 
بالای اقتصادی توانست تمام بزنگاه های مالی باشگاه را بدون هیاهو 
)و تبلی��غ ب��رای خودش در فضای مجازی( از پیش روی باش��گاه 
بردارد. وی کماکان معاون اقتصادی و از بازوهای این باشگاه در امر 
درآمدزایی است. این مدیر به واسطه جوانی شاید از درک کافی فنی 
در امور باشگاهداری برخوردار نباشد اما مدیری برنامه محور است و 
در صورت انتخاب به عنوان مدیرعامل، باید با استفاده از معاونان و 
مشاوران قدرتمند، کمبود تجربه در امور باشگاهداری را برطرف کند. 
نوروزی به واسطه عدم حضور در رسانه ها و عدم نمایش عملکردش در 
فضای مجازی، کمتر از سوی هواداران شناخته می شود و در صورت 
استفاده درست و بهینه از معاونان و مشاوران زبده و باتجربه و استفاده 
بجا از ظرفیت های مالی و اقتصادی و ارتباطات گسترده داخلی و 
بین المللی که در اختیار دارد، می تواند این باشگاه را در مدت زمانی 
کوتاه از مشکلات مالی و فنی رها کند. هواداران استقلال به دلیل 
رسانه ای نبودن وی نسبت به دیگر گزینه ها، شناخت کمتری از او 
دارند و همین موضوع شاید بستر دور از تنشی را برای او فراهم آورد. 

احمد مددی می خواهد بماند ■
سرپرست کنونی مدیرعاملی استقلال را هم نمی توان فاقد شانس 
برای تصدی مدیریت این باش��گاه دانست. مددی که حمایت لازم 
را از سوی وزارت ورزش برای این منظور در اختیار دارد، به واسطه 
همین حمایت اعضای هیأت مدیره نیز نس��بت به وی  اقبال نشان 
داده اند و برای همین بعد از سعادتمند، حکم سرپرستی مدیرعاملی 
باشگاه به نام وی  زده شد. او هم از جمله افرادی است که می تواند بر 
کرسی مدیریت این باشگاه بنشیند. مددی سابقه مدیریت در رده های 
میانی 2 باشگاه سایپا و پیکان را دارد و با اینکه کارشناسان درباره 

او معتقدند ظرفیت مدیرعاملی استقلال را ندارد اما وی هم اکنون 
جسورانه مسؤولیتی نزدیک به مدیرعاملی را پذیرفته است. مددی 
بر خلاف حمایتی که از سوی وزارت ورزش دارد، نزد هواداران اقبال 
چندانی ندارد و بیشتر از آنکه مورد حمایت آنها باشد، مورد نقد قرار 
می گیرد. تعلل او در جذب سعید واسعی و عدم حمایت باشگاه در 
زمان مدیریت وی از رشید مظاهری در دعوای حقوقی با تراکتور، از 
نمرات منفی است که از سوی هواداران به او نسبت داده شده است. 
مددی مدیری س��اختار محور است که مدیریتش بر مبنای چارت 
سازمانی و مسؤولیت تعریف شده افراد مبتنی است. او اعتقاد دارد 
در سازمان یک باشگاه هر فردی باید در جایگاه خود قرار داشته و 
از مداخله در مسؤولیت دیگران پرهیز کند. او در همین مدت زمان 
اندک سرپرستی اش برای حفظ اصول خود قاطعیت نشان داده است. 
وی اما شخصا ظرفیت های مالی چندانی در اختیار ندارد و در صورت 
مدیریت او، وابستگی مالی استقلال به وزارت ورزش افزایش می یابد. 
به نظر نمی رسد مدیرعامل آینده استقلال از این جمع 4 نفره 
خارج باشد، مگر آنکه اتفاقاتی پیش بینی نشده در راه باشد و احتمال 
اینکه هیأت مدیره استقلال به واسطه تعهدی که از سوی نمایندگان 
وزارت ورزش نزد برخی نمایندگان مجلس و پیشکسوتان و هواداران 
ایجاد شده است، بزودی از بین این 4 نفر یکی را به عنوان مدیرعامل 
انتخاب کند؛ زیاد است. 4 نفری که 2 نفر )خلیل زاده و عبدیان( از 
اعضای هیأت مدیره و 2 نفر دیگر )مددی و نوروزی( خارج از اعضای 
هیأت مدیره هستند. با این حال تصمیم نهایی درباره مدیریت باشگاه 
استقلال را وزارت ورزش خواهد گرفت و با توجه به نشستی که در 
مجلس برگزار شد، زمان زیادی برای انتخاب مدیرعامل باقی نمانده 
و این وزارتخانه باید قبل از آنکه لیگ برتر ش��روع  شود مدیرعامل 

آبی پوشان را انتخاب کند. 

بررسی افرادی که شانس زیادی برای مدیرعاملی استقلال دارند

یکی از این 4 نفر

پنجشنبه اول آبان 1399
وطن امروز     شماره 305۴


